
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2020-04-14 10:01:11

Ministrul Finantelor afirma ca România va înregistra scadere economica în 2020

compensata, însa, de cresterea din 2021

Economia României va înregistra o revenire în forma de "V",  scaderea din acest an urmând a fi

compensata de o revenire în 2021, a  declarat luni ministrul Finantelor, Florin Cîtu, la Digi24.

"Ramân la opinia mea ca economia va avea o revenire în V. Dupa aceasta  cadere brusca va veni si o revenire

brusca a economiei. Bineînteles ca  nu va arata la fel. Depinde foarte mult de implementarea masurilor pe  care

le-am luat acum cât mai rapid si dupa aceea sa vedem masurile de  relansare a economiei", a aratat Cîtu.

Ministrul Finantelor estimeaza un reviriment al economiei începând din a doua jumatate a acestui an.

"Scaderea economica depinde acum de estimari. Apar mai multe estimari.  Şi la noi în prima faza arata rau fata de

estimarea pe care o aveam  pentru anul acesta. Fata de cresterea economica este o scadere abrupta.  Intram în

teritoriul de recesiune dar asta este efectul a ceea ce se  întâmpla acum. Va spun ca anul acesta o sa avem un

reviriment al  economiei chiar începând cu iulie-august", a spus ministrul Finantelor.

Florin Cîtu a subliniat ca avansul economic din 2021 va elimina scaderea  din 2020. "Dupa ce tragem linie

înseamna ca vom avea doi ani cu zero.  Asta înseamna. Dar ceea ce pierdem anul acesta va spun ca, potrivit 

estimarilor mele, vom recupera anul viitor, daca trecem cu bine si daca  respectam starea de urgenta. Va spun este

pentru binele nostru", a spus  Florin Cîtu.

Acesta a subliniat, în context, ca în prezent România se confrunta cu o  criza de sanatate pentru care nu avea

instrumentele necesare pregatite  însa dupa ce va trece aceasta perioada revenirea va fi mai usoara pentru  ca tara a

trecut prin mai multe crize economice.

"Problema noastra acum este lupta cu aceasta criza care ne pune în  aceasta situatia de a tine oamenii acasa si de a

mentine economia.  Planul doi, de a ne reface dupa soc, este mult mai usor pentru ca sunt  multe momente prin

care omenirea a trecut, de revenire, si avem exemple  cum sa ne revenim. Dificil este acum. Ce facem acum, cum

mentinem astazi  oamenii sanatosi si economia sa functioneze. Daca trecem peste acest  moment, va spun ca o sa

fie mult mai usor si veti vedea rezultate  imediate. Acum trebuie sa nu ne pierdem concentrarea. (...) Daca trecem 

cu bine si sanatosi de aceasta perioada, revenirea va fi mai usoara  pentru ca avem instrumentele. Ştim. Am trecut

prin mai multe crize  economice si aceasta este o criza economica. Astazi este o criza de  sanatate si nu aveam

pregatite instrumentele pentru asa ceva", a  subliniat ministrul Finantelor.
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